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Abstract (en)
The horizontal trap door, which is opened manually and closes automatically, comprises a panel (1) articulated about a horizontal axis (4) and
capable of opening above the horizontal plane containing this axis (4); it comprises a hydraulic device (7) forming a brake on the shutting of the trap
door, and a stop element (18, 19) limiting the angle of opening of the trap door to a value of less than 90 DEG so that the panel (1) is permanently
subjected, under the effect of gravity, to a closing moment.

Abstract (fr)
La trappe horizontale à ouverture manuelle et fermeture automatique, comporte un panneau (1) articulé autour d'un axe (4) horizontal et pouvant
débattre au-dessus du plan horizontal contenant cet axe (4) ; elle comprend un dispositif hydraulique (7) formant frein au rabattement de la trappe
et une butée (18,19) limitant l'angle d'ouverture de la trappe à une valeur inférieure à 90° de sorte que le panneau (1) soit en permanence soumis,
sous l'effet de la pesanteur, à un couple de fermeture. <IMAGE>
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